
Zápis z jednání sociální a zdravotní komise RMČ Praha 17 dne 31.10.2011 

Přítomni : Petr Čermák, MUDr. Antoine Katra, Bc. Olga Krásová, PhDr. Jindřich Kadlec,   

pí. Monika Richterová, MUDr. Z. Neužilová, Mgr. Fr. Kubák 

Omluveni : Bc. V. Krása,  e-mailem se omluvila pí. S. Škrabánková 

Tajemnice : Mgr. Alena Presslová 

 

Program : 

1) Přivítání – jednání vedl zástupce předsedy komise p. P. Čermák. 

 

2) Přivítání a představení nového člena SZK Mgr. Františka Kubáka. 

 

3) P. Čermák informoval přítomné ohledně jednání na MHMP ve věci výstavby Domova 

pro seniory v Řepích. MHMP přislíbil uvolnění fin. prostředků na projektovou 

dokumentaci. Stavba v tomto volebním období pravděpodobně zahájena nebude. 

PhDr. Kadlec navrhuje zařadit komunitní plánování, vyhodnocení dotazníků, analýzu 

potřeb sociálních služeb na příští jednání SZK. 

 

4) Systém lůžek v Domově sv. Karla Boromejského 

SZK byla předložena zpráva ohledně lůžek v DKB. 

Dr. Kadlec navrhuje kombinaci sociálních a zdravotních lůžek. 

P. Čermák – na příštím jednání otevřít otázku s návrhy na řešení ( finanční prostředky 

na sociální lůžka, PnP, dotace od MČ, kritéria pro přijetí, rozhodování MČ o přijetí 

klienta, atd.) 

 

5) Žádost Asociace rodičů a přátel postižených dětí v ČR, Klub Hornomlýnská o příspěvek 

ve výši 40 000 Kč na asistenční službu pro 2 postižené děti z MČ Praha 17. 

SZK byla předložena zpráva sociálního odboru. 

SZK doporučuje schválit poskytnutí příspěvku na asistenční službu ve výši 20 000 Kč 

na jedno dítě a 20 000 Kč na druhé dítě s tím, že příspěvek bude poskytnut přímo 

rodinám postižených dětí a rodiče budou mít povinnost dokladovat využití služby u 

poskytovatele Klubu Hornomlýnská. 

 

6) Informace o jednání ve věci přechodu agendy nepojistných dávek a delimitace 

pracovníků na ÚP . 

 

7) Dr. Kadlec předložil materiál Systém dotací na sociální služby – dotkne se CSZS i BBD. 

Předpokládaný pokles dotací o 10%. 



Při sestavování návrhu rozpočtu je tato skutečnost zohledněna. Apeluje na vedení 

MČ, aby návrh byl akceptován při sestavování a schvalování rozpočtu ( stoupá počet 

klientů, populace stárne; Bc Krásová – klienti BBD stárnou, mění se požadavky na 

služby ) 

 

8) Termín jednání SZK :  Pondělí 12.12.2011 od 17 hodin v CSZS Bendova ul. 

 

Praha, 7.11..2011 

      Zapsala :  Mgr. Alena Presslová 

 

 

……………………………………………     ………………………………………… 

 Předseda SZK RMČ Praha 17            Ověřovatel zápisu 

 

 

 

 


